
Zn: Or.0012.8.2OL9

Protokół Nr 8/2019

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego
w dniu 24 października 2019 roku.

Ko1ejne posiedzenie Komisji otworzył jej Przewodniczqcy Grzegorz Baran.

Na wstępi. po*itut on członków Komisji i stwierdzit, ie na stan 5 członków zgodne z

list4 obócnos.i * posiedzeniu udział bierze,5 co stanowi quorum do podejmowania

prawomocnych decyĄL
Lista obecności stanowi zał4cztiknr 1 do protokofu.

Następnie Przęwodn iczący Komisj i powitał :

- Wójta Gminy
- KsięgowqPZoZ w Fałkowie
- Wiceprzewodnicz4c4 Rady Gminy
- Inspektora w LJrzędzie Gminy

Lista obecności stanowi zaŁącznlkttr 2 do niniejszego protokołu.

Przewodn Lczący Komi sj i zap oztat. Z prop onowanylTl porz4dkiem po siedzenia,

który stanowi zaŁączńknr 3 do niniejszego protokołu i zwtócił' się o zgłaszalute zmiat
do tego porządku.- 

Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie do porządku posiedzenia punktu,,

,,Zapoznańe z Regulaminem okreŚlaj4cym wysokośÓ oraz szczegóŁowe warunki

p,,y,nu*unia doditków: moty'uvacyjnego' funkcyjnego' za warunki pracy oraz innych

.t.tio''it.o* w1magrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych

przęz Gminę Fałków''.
W zwiqzl<tl z tym, zę nię zgł.oszono innych zmian do porzędku posiedzenia

Komisja jednógłośnie ptzyjęł'awnioskowanązmianęprzęz Wójta Gminy a następnie

porządek po siedzenia w następuj ącym brzmięniu :

1. Otwarcie posiedzenia i stwietdzente quorum.

2, P rzy1ęcie porządku posiedzenia Komisj i.

3 . P rzyj ę cie protoko Łu z p opr zednie go pos iedz enia Komi sj i.

a' ocóiagospodarki frnansowej Pubticznego Zal<Ładu opieki Zdrowotttej w Fałkowie

zatrzy kwartały bieiącego roku.

5. ocena rea\izacjiinwestycji prowadzonych przez Gminę.

6. Zapozttanie się z Regulaminem określającym wysokośc oraz szczegot.owe warunki

pr)y,naw anla dodatków : motywacyj nego, funkcyj ne go, za warunki pracy oraz

innych s kł adników w1ma gro d zętia dĘa nauczy cięIi zatrudni onych w s zkołach

prowadzo tych przez Gminę Fałków.
7. Sprawy róitę i wolne wnioski.
8. Zakoilczenie posie dzęnta,

Henryka Koniecznego,
Krystynę Wedlechowlcz.
Marylę Domańsk4,
Woj ciecha Domańskiego,
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Przewodniczący Komisji zwrócił' się o zgłaszanie uwag do protokołu z
poprzedniego posiedzeniaKomisji, które odbyło się w drriu}7 września 2019 rok
bo protokoŁu z poprzedniego posiedzenia Komisji nie wniesiono iadnych uwag i
został' on przyjęty jednogtoŚnie.
Ad.pkt.4.

Przęwodniczący Komisj i udzielił głosu Krystynie Wedlechowicz Księgowej

Publicznę go ZaĘadu opieki Zdr ow otnej w Fałkowie.
Zapoznała ona zębranych z gospodarką finansow 4 ZaI<Jadu za trzy kwartały 2019

roku.
Jak stwierdzlłaprzychody PZ)Z zatęnokres wyniosły ogółem 866 954,94 zł', na plan

na2019 rok w kwocię 1 161 064,24 zł?
W omawianyrrr okresie przychody z Podstawowej opieki Zdrowotnej wyniosły kwotę

847 001 ,82naplan 1 130 001 ,24,ptzychody ześwladczeń specjalistycznych

wyniosły 13 153,60 na plart22 003, 00 zł''przychody z czytszów ikapitalizacjt
oósetek wyniosły 6 79g, 52 zŁ naplan określony w wysokości9 060,00 zł
poinformowała Krystyna Wedlechowicz..gędqc 

przy głosie poinformowała olta, Że koszty zwlązane zltrzymaniem PZOZ za
trzy kwart;ały 2OI9 roku wyrriosły ogółem 872 479, 60 zt i przedstawiały się

następuj4co:
- amortyzacja środków trwałych
- zuŻyciel matenały, energia elektryczna, cieplna, woda/
- usługi l medyczne, bankowe, telekomunikacyjne, wyw óz nieczystości,

r 972,26
51 718,05

405 294,42
5 687,00

Naprawy/
- podatki i opłaty
- wynagrodzetia/umowy zlecetial 34292I,02
. ubezpieczenia lZIJs, świadczenia socjalne, szkolenial 72 781r,9|

- pozostałe koszty lPzlJ,ryczałty, delegacje l 7 f79,58

Wedtug planu finansowe go załoionego na 2019 rok rzeczywiste przychody wyniosły
74,7o/o a koszty 75,Ioń.
Zatrzy kwartały 2019 roku PZ)Z osi4gnął wynik finansowy ujeq1rY w kwocie 5 524,

66 zł poinfotmowała Krystyna Wedlechowtcz.
Będ,pc przy glosie Krystyna Wedlechowicz poinformowała, Że w związku z remontęm

pieca oraz zakupem oleju opałowego kwota ujemnego wyniku fińansowego Zal<ł.adu

ulegnie zwiększeniu.
N a zakonczęni e Ks i ę gow a P Zo Z udzięIiła wyj aśni eń i o dp owi e działa na

pytaniadotyczącedział'alnościZa\<ładuwomawianyrrrokresie.
bizedstawióna informacja stanowi załqcznik rn 4 do niniejszego protokołu.

Komisja nie wniosł a żadtlychuwag i pozytywnie ocęniła gospodarkę finansową

Publiczne go ŻuuJudu opieki Zdtowottlej w Fałkowie za trzy Isxlartały 2019 roku.

Ad.pkt.5.
w kolejnym punkcie posiedzenia głos zabraŁ pracownik Urzędu Gminy

Wojciech Domański.
Poinformował on o realizacji inwestycji drogowych prowadzonych w roku bieiqcym
przez Gminę.
Przebudowa dróg wewnętrznych:
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- Poręba o dfugości 244 mb,
- Stanisławów o długości 684 mb,

- Czermno. Stomorgi o długoŚci 880 mb,

WartoŚć tego zadatia -273.62l,27 zł'brutto.
Przebudowa drogi wewnętrznej Sępskie Niwy-Sęp o długośó 883, 5 mb,

. wartoŚó tego zadania I80.9f8,]I zł'brutto.
Przebudowa drogi Zbójno-Kołoniec o długości 904,5 mb, wartość zadania

33I.344,50 zł brutto.

Przebudowa ulic wraz z chodnikami i parkingami na ul. Plac Kościelny,

Ul. ogrodowa, ul. Zankowa i ul. Spacerowa w Fałkowie.

War1ość zadania 566,52I,84 zt. brutto.

W dniu O7.I0.20|9 roku podpisano umowę na wykonante zadania pod l7azwą,,

Modęrnizacja dróg lokalnych iroIntczych w gminie Fałków'': Czermno-Smyków o

dtugości 1040 mb, Starzechowice długośÓ 545 mb, Sulborowice dtugoŚó 520 mb,

Poręba długość 250 mb, Czermno-Zuzowy długośó 300 mb, Dobry Widok dfugość

L20 mb, Budy długoŚÓ 40 mb.

Wartośó tego zadania to kwota 13O.945,80 zł poinformował Wojciech Domński.
Następnie Wojciech Domański poinformował o przebudowie drogi powiatowej

Fałków-Studzienięc-Budy o długości 990 mb.

WartoŚć tego zadania to kwotaL2f .354,00 zł brutto, Gmina współfinansowała to

zadatte w 50oń w kwocie |II.I77 ,00 zł.brutto.

W dniu |6'10,20|9 został'wyłoniony wykonawca przebudowy drogi

powiatowej Czermno _ Szreniawa o długości 990 mb.

WartoŚć zadaniawynosi 296.066 zł'brutto, Gmina współfinansuje to zadanię w 50% w

kwocie t48.033,33 zt brutto.

Radna Agnieszka Zenka-Zganiacz poruszyła Sprawę wiaduktu w

Starzechowicach.

' W tym temacie wyjaśnień udzielił Wojciech Domański, w1powiediuz,lpełntt

Wójt Gminy, który równiez poinformował o problemie z wiaduktem w

Olszamowicach.
Zwrócitaona równi eŻuwagę na wykonanie drogi rolniczej mtędzy Starzechowicami

Górnyrni Starzęchowicami Dolnymi.
Wojciech Domański poinformowat., ie wcześniejszevwagl, co do wykonania

tej drogi zgŁaszate przez radn4 zostały przekazane wykonawcy i nieprawidłowoŚci

usunięto.

Nadal trwająprace na tej drodze i termin ichzakoftczefiIazostał określony do

3l paźdzternika bieiącego roku.
'Wszystkie uwagi, co, do jakości wykonania drogi zostanq wykonawcy przekazate i
przedodbiorem końcowym musi on je poprawić dodał Wojciech Domański.
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Następnie gł.os zabrał radny Jarosław Kaczmaręk, który poinformowaŁ, ie
złoŻyŁ on wniosek o ujęcie w budżecie Gminy rc20f0 rok budowy dróg

wewnętrznych o nawierzchni asfaltowej w miejscowości Papiernia o dtugości'750 mb

oraz Sulborowice o dfugości 450 mb oraz instalację 1 lampy oświetlenia ulicznego w

miej s cowo ś ci Reczkó w naprzeaiwko po s e sj i Renaty Jakub czyk.

Głos zabrał Wójt Gminy, który ustosunkował się do wypowiedziradnęgo oraz

poinformował o bieŻącychinwestycjach drogowych jaskie prowadzone Są obecnie na

terenie Gminy.
Przewodnicz4cy Komisj i powitał przybyłego na posie dzetie Przewodniczqcego

Rady Gminy Piotra GonerĘ.
Ad.pkt.6.

W kolejnym punkcie posiedzenia Przewodruczqcy Komisji powitał Danutę

Leśniewicz,pracownika Urzędu Gminy prowadzącąmiędzy innymi sprawy zzal<ręsu

oświaty.
Poinformowała ona, Że przepisy ustawy Karta Nauczyciela nakładają na organ

prowadzqcy szkołę obowięzek ustalenia w drodze regulaminu szczegółowych

kryt eri ów okre Ś 1 aj 4c y ch zas ady pr zy znaw atia nauczyc i el o m do datków :

motywacyjnego' funkcyjne go, Za warunki pracy oraz innych składników

wyragrodzenia wynik aj ący ch ze sto sunku pracy.

Projekt Regulaminu podlega uzgodnieniuze zwiqzkami zawodowymizrzeszaj4cymi
nauczycieli, w prz1,padku Gminy Fałków jest to ZwiqzekNauczycielstwa Polskiego

poinformowała Danuta LęŚnięwicz.

opracowany projekt Regulaminu zostałprzekazany radnym oraz do uzgodnienia

Związkowi Nauczycielstwa Polskiego Zarzqd oddziafu w Końskich.

Pismem z dtlaz3.|0.2019 roLuZarząd oddziału ZNP ustosunkował się do projektu

Regulaminu proponuj ąc wprowadzenie w Ąm regulaminie następuj 4c y ch zmian

W $ 4 ust.2 dotycZącymdodatku motywacfnego w związkuz $ 4 ust.3

Zaprpponowano wykreślenie części zdarua..,, dla nauc zycie|inie moie byc wyŻszy ntŻ

8,ń a dla dyrektora''.

W $ 4 ust.4 zaproponowano szczegóŁowę określenie minimalnego okresu, na

który przyznawany jest dodatek motywacyjny np.3 miesiące.

W $ 6 ust.3 lit. a dotyczącym wynagrodzenia zakaŻdąprzepracowana godzinę

w klasach łączonychzaproponowano zmianę wartoŚci,,5,00'' nazapis,, nie mniej niz

O,2,oń w ynagr o dzenta zas adntcze go nauczy ciela staŻy sty,,

Jak poinformowała Danuta Leśniewicz obecnie to wynagrodzenie to wyrrosi f 782,00

zł,0'2oń to kwota 5,56 zł'
Wiceprzewodnlczqca Rady Gminy Maryla Domańska Zasugerowała, aby

uzupełtiÓtenzapis i dodaó ,,w przwadku zastępstwa''.
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Radna Agnieszka Zenka-Zganiacz wyjaŚniła, ie w przypadku proponowanego

zapisu zamyka się inne możliwości dla dyrektora szkoły.

W $ 6 ust.3 |it. b zamiast zapisu,, od 5'00 do 10,00 zł,, ZNP proponuje zapisaÓ

,, nie mniej nii O,5oń wyrragrodzęnia zasadttczego nauczyciela stażysty''.

Danuta Leśniewicz poinformowała, ie propozycja ZNP to obecnie kwota |3,90 zł.

W tym temacie wyjaśnień udzięlił Przęwodniczący Rady Gminy jednoczęśnie

nauczy ctel Piotr Gonerka.

Poinformował on, Że chodzltu o wynagrodzenie dlanauczyclelazapracę zucztiem
posiadającym orzęezenie o potrzebie kształcenia specjalnego, z uczniem

niepełnosprawnylTl intelektualnie w stopniu głębokim.

Wymaga to od tauczyciela specjalnych kwalifikacji, szczegolnego ptzygotowania się

do zajęć, odpowiadających indywidualnym mozliwościom i potrzebom tych uczniów

oraz dojazdu do miejsca zamięszkanialcznla.
Na zakończenie swojej wypowiedziPlotr Gonerka poinformował', ie obecnie nie ma w

szkołach wielu przypadków dzieci ztal<lmi orzeczęniami.

Na zakończeT\ę gł'os zabrał Wójt Gminy Henryk Konieczny, który

ustosunkował się do propozycjiZwl4zku Nauczycielstwa Polskiego i udzielił

wyj aśnień doty cz4cych omawianego proj ektu Regulaminu

Gło s p ono w nię zabr ata D anuta Le ś ni ewi c z, któr a p o informo w ała, ie zgo dtie z

przepisami ustawy Karta Nauczyciela Rada Gminy w formie uchwały określa się

zas ady udzięIarua i r ozmiar zrltiek tyg o dni ow e g o ob owi 4zkowe g o wymi aru go dzln

zajęć dydaktycznych, wychowawczychi opiekuńczych d|anauczycteli pełniących

obowi ązki kierownic ze w placówkach o Światowych.

organ prowadzący placówkę oświatow4 może określić przypadl<l, w jakich

nauczycielowizatrudnionemu w pełnyrrr wplarzę zajęć moŻna obniŻyć tygodniowy

obowiązkowy wymiar godzinzajęć orazwarunki i tryb obniŻania wyjaŚniła Danuta

LeŚniewicz.
Będęc przy głosie poinformowała ona o obowi4zkowyrn wplarze godzin dla

dyrektora i wicedyrektora szkoły ltczącej do 1 1 oddziałów oraz |2 oddziałów i więcej.

Kontynuując swoj4 wypowieÓŹ Danuta Leśniewicz poinformowała o

tygodniowym ob owiązkowyn w ymrarze go dzin zaj ęÓ dla : pedago ga, p sycholo ga,

logopedy' terapeuty pedagogic zfięgo, doradcy zawodowe go, otaz nauczyciela

przedszkola i innych placówek przedszkolnych pracującychz grupami obejmujęcymi

dzięci 6-1etnie i dzieci młodsze.

Następnie D anuta Leśniewic z omów iła proj ekty uchwał doty czące zwolnienia

Dyrektorki PSP Częrmnie i Dyrektorki PSP w Fałkowię z obowi4zlurealtzacji
tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin w roku szkolnym 201912020.
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Poinformowała ona, ię zarówno Dyrektorka Szkoły w Czermnie jak i Dyrektorka

Szkoły w Fatkowię zwróctły się z prośbą o zwolnienie ich zrealizacji tygodniowego

wymiaru godzin.

Przewodniczący Rady Gminy zabierajqc głos w tyrn temacię zwrócił' uwagę, Że

dyrektorki szkół z roku na rok mają corazwłęcej obowięzków' co wiąie się ztym, ie
powinny byó dostępne zatówtto dlarodziców uczniów jak równiez innych osób i
przedstawicieli róinego rodzaju instyfucj i.

Radna Agnieszka Zerka-Zganiacz stwierdziła, ie zwolnień i dyrektorek z zajęÓ

jest z korzyściązarówno dla uczniów jak i nauczycieli.

Wójt Henryk Konieczny poinformował', Że w poprzednich latach dyrektorki

były zwo\nione z zĄęc, niewyrrragatabyła wówczas uchwała Rady Gminy.

obecnie organ prowadzqcy szkoły moŻe zwollic dyrektorki z zajęÓ po podjęciuprzez

Radę Gminy stosownej uchwaty.

Ad.pkt.7.
P rze cho dząc do r ealizacji ko 1 ej ne g o punktu p o s i edz eni a P rz ewo dtic zący

Komisji odczytał.pismo ochotniczej Strazy Pożarnej w Czermnie.

W zwtqzkuz ottzymaniem dotacji finansowej z Krajowego Systemu Ratownictwa

Gaśniczego na zakup w 2019 roku sprzętupoiarticzęgojednostka zwraca się o

dofinansowanie w kwocie 4.800,00 zł zalllpu sprzętu: motopompy pływaj4cej Niagara

Max, butów specjalnych strazackich, kombinezonu ochronnego przed ukąszeniem

owadów i kominiarek strazackich.

ZaI<vpiony sprzętw zflacznp stopniu podniesie gotowoŚć bojow4 jednostki.

Przewodnicz4cy Rady Gminy Piotr Gonerka stwierdził, ze skoro jest taka

p otrzeba na\eiy wsp omóc j edno stkę i przyznac wnio skowane śro dki.

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek jednostki oSP w Czermnię o

do fi nans ow arlte zakupu sprzętu.

Będęc przy temacie sprzętu dla oSP w Czermnie Wiceprzęwodntczęca Rady

GmrnY zwtocił'a się o zakup dodatkowego ubrania bojowego dla członka tej jednostki.

Ad.pkt.8.
W zw tązku zę zr ealizowani em p orz 4dku P rz ewo dn iczący Komi sj i p o dz i ękował

wszystkim zaudziat t zamla$ posiedzenie.

Na tym protokół zakottczono.

Protokółowała.

INgP+ł{'roR
Ire*lsŁ*"

PRzEwQDNIczĄcY
Koml./.;J ReYizYjnej

nady ffipzt.Pałkowie(ry
Grzegorz Baran
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